
Bestyrelsesmøde Mandag D 22-1-2024 kl 17,00
Godkendelse referat fra sidste bestyrelsesmøde:

Tilstede:

Arne, Anders, Ulrik, Jeanne, Søren, Daniel, Stellan + Hans Ove og Mads.

Afbud:

ingen

Referent:

Daniel

Aktuelle arrangementer:

Opfølgning på punkter fra tidligere møder:

Renovering omklædningsrum/Baderum(Der sendt PDF filer på de forskellige tilbud,

Hans Ove og Mads deltager også)

Bestyrelsen har kigget på fire indkomne tilbud på renovation af baderummene. Tilbuddene 
er kommet fra Mørk og Skov, Hansson og Knudsen, Billig fjernvarme, og Knudsen og Co. 
Det er besluttet at gå med Hansson og Knudsen. Dette er på begrundelsen af firmaets 
omdømme og prisen i tilbuddet. Det er desuden besluttet at få nedlagt gulvvarme for at 
fremtidssikre rummene mod nye fugtskader og revner. Derudover har vi valgt at gå med 
tømrer Carsten Hartmann som sørger for både tømrer og maler arbejde. Søren kontakter 
Hansson og Knudsen og tømrer Carsten Hartmann, og får lavet et møde med dem om 
opgaven. Der skal derudover findes en løsning til elektrikerarbejdet som udsættes til et 
senere tidspunkt. Hans Ove og Mads vil være over projektet som byggesagkyndige.

Rokort/memberLink.

Bestyrelsen har drøftet de ændringer der er besluttet om brugen af rokort. Disse 
ændringer vil der blive orienteret om på generalforsmalingen.

Børneattester

Arne henter børneattester ned på instruktører af ungdom. Arne kontakter de relevante 
personer.

Punkter:

1. Klubbens strategi og værdisæt (Der er vedlagt en pdf fil med de punkter som vi på



et tidligere bestyrelsemøde valgte skulle bruges til dette møde)

Eventuelt:

Frida og Kristoffer er bevilget deltagelse i Vejle Kraftcenter.

Næste bestyrelsesmøde:

Den: 19/2 kl 18:00

Mad: 
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